



PROVINCE OF MANITOBA

PROCLAMATION

CELEBRATING READING IN MANITOBA February 2026

- WHEREAS The ability to read, write and communicate is empowering and contributes to individual and community well-being;
- WHEREAS Communication provides a connection to who we are and how we live together and interact with the world;
- WHEREAS People who are literate can read for many purposes and participate in society by interacting with various forms of communication;
- WHEREAS Through reading, individuals cultivate deeper understanding, empathy and respect for others by expanding their horizons and connecting to diverse cultures, experiences and perspectives;
- WHEREAS Literacy achievements and the growth of knowledge and critical thought, as supported by educators, parents, public library staff and other community champions, are worthy of notice and celebration.

NOW THEREFORE BE IT KNOWN THAT We, Tracy Schmidt, Minister of Manitoba Education and Early Childhood Learning and Nellie Kennedy, Minister of Manitoba Sport, Culture, Heritage and Tourism, do hereby proclaim the month of February 2026 as

I LOVE TO READ MONTH

in Manitoba and commend its thoughtful observance to all citizens of our province.

Honourable Tracy Schmidt
Minister
Education and
Early Childhood Learning

Honourable Nellie Kennedy
Minister
Sport, Culture, Heritage
and Tourism





PROVINCE DU MANITOBA

PROCLAMATION

CÉLÉBRATION DE LA LECTURE AU MANITOBA Février 2026

- ATTENDU QUE la capacité de lire, d'écrire et de communiquer rend autonome et contribue au bien-être individuel et de la communauté;
- ATTENDU QUE la communication permet de savoir qui nous sommes et comment nous vivons ensemble et interagissons avec le monde;
- ATTENDU QUE les personnes qui savent lire sont capables de lire à de nombreuses fins et de participer à la vie de la société en interagissant avec diverses formes de communication;
- ATTENDU QUE par la lecture, les personnes approfondissent leur sens de compréhension, d'empathie et de respect envers les autres en élargissant leurs horizons, et en découvrant diverses cultures, expériences et perspectives;
- ATTENDU QUE les accomplissements en lecture et l'accroissement des connaissances et de la pensée critique appuyés par les enseignants, les parents, le personnel des bibliothèques publiques et les autres champions communautaires méritent d'être soulignés et célébrés;

NOUS, Tracy Schmidt, ministre de l'Éducation et de l'Apprentissage de la petite enfance du Manitoba et Nellie Kennedy, ministre du Sport, de la Culture, du Patrimoine et du Tourisme du Manitoba, proclamons par la présente que février 2026 sera

LE MOIS PLAISIR DE LIRE

au Manitoba et invitons tous les Manitobains à l'observer scrupuleusement.

Madame Tracy Schmidt
Ministre
Éducation et
Apprentissage de la petite enfance

Madame Nellie Kennedy
Ministre
Sport, Culture, Patrimoine
et Tourisme